
SJEDNICA UPRAVNOG ODBORA KINOKLUBA ZAGREB odžana 15. II 1965.

Prisutni: Grlić ^^Rajković, Jakolić, kag Radić, Hoholač, Marijana Klaić, 
šamec, Kobia, te kao gosti Pansini i Sudović.

Radić predlaže da u rad kluba kooptiramo neke kulturne radnike, koji bi 
rado održali predavanja i učestvovali u diskusijama. Takodjer bismo mogli 
organizirati skupne posjete itložbama i sličnim kulturnim manifestacijama. 
Mogli bismo se obratiti kulturnim institucijama u Zagrebu da nam redovito 
dostavljaju plakate svojih priredbi! izložbi (CNS, galerije, kazališta, 
književni petak^ kinoteka itd.)

Treba napraviti dopis na Filozofski fakultet, AKU i ALU kojim pozivamo 
studente na suradnju u okviru kinokluba.
Sudović predlaže da se obavezno izaberu dežurni članovi, koji bi dežurali 
u vrijeme kada je klub otvoren.
Prema primjedbama osoba kojima je razdijeljen tekst revidiranog statuta 
KZ, treba napraviti novi prijedlog (konačni) koji će biti podnijet skupšti
ni na glasanje. Izvanredna skupština zakazana je za 14. III 1965. god.
Na finale klupskog šampionata treba pozvati članove kinokluba Trnje, 
(Šamec) i predstavnike štampe: Belana (M. Klaić) i Telegram -filmska 
rubrika što će dopisom učiniti Rajković. Rajković će takodjer posebno 
dopisom obavijestiti gore navedene, te drugove: Jerneića, Mažurana, Vuka.

Šamec je izabran za tajnika, s time da će po potrebi vršiti dužnost pod- 
predsjednika.
Za potpis kod Banke registrirat će se osim predsjednika Kobije, još: 
Lukas, Hoholač, Rajković, šamec.
Hoholač če u "Zora filmu" potražiti negativ filma "II savezno takmičenje 
mladih tehničara". Drug tvrtko iz NT obećaje da će nam nabaviti kupce za 
taj film. Hoholač će se još točnije informirati o cijeni koštanja, kdpije. 
Odlučeno je da se 1 kopija računa oko 5o ooo din. Špicu tog filma treba 
promijeniti u "Takmičenje mladih tehničara".

Dobijena je ponuda da se snimi (tokom čitave godine) film o ne^om dječjem 
vrtiču.

U Zagrebu, 15. II 1965.

(predsjednik KZ dr. Tomo Kobia)

Zapisničar:


